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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:420 Privatisering av statliga vägar

En vägsträcka motsvarande halva jordens omkrets –  så många mil 
allmän/statligt förvaltad väg i landet vill Trafikverket av besparingsskäl 
privatisera och överlåta på boende längs vägen. Detta enligt uppgifter 
förmedlade via SVT:s regionala nyheter. Uppgifterna bekräftas i inslaget av 
uttalanden från Trafikverket. 

Jag förmodar att det är genom bildandet av vägsamfälligheter, med innebörden 
att de som bor längs vägen övertar hela det ekonomiska/juridiska 
väghållaransvaret från staten, som detta avses förverkligas. 

I så fall är det fråga om en massiv övervältring av kostnader och ansvar från 
staten till människor bosatta i landets mer glest befolkade delar. Självklart 
rimmar det mycket illa med de av samarbetsregeringen uttalade ambitionerna 
att hela landet ska leva. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder i anledning av rapporteringen om ökad 
privatisering av de statliga vägarna?

………………………………………

Anders Åkesson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-09
Besvaras senast
2018-03-23
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


